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Protokół nr 40/2021 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

Protokół nr 43/2021 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

26 kwietnia 2021r. 

 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki w związku z tematyką posiedzenia obradowała wspólnie 

z Komisją ds. Społecznych i Oświatowych. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Stanowisko do uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o wysokości dochodów gospodarstwa 

domowego za okres 3 miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia 

wniosku. (projekt 1) 

4. Stanowisko do uchwały w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu oraz określenia zasad 

zwrotu wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu. (projekt 2) 

5. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXVI/238/2020 Rady Gminy 

Santok z dnia 25 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania 

z Mariny Santok oraz przekazania Wójtowi Gminy Santok uprawnień w zakresie 

ustalenia cen i opłat za wypożyczanie sprzętu wodnego oraz wynajmu domków 

wypoczynkowych znajdujących się na terenie mariny.(projekt 3) 

6. Stanowisko do uchwały w sprawie odstępstwa od zakazu spożywania napojów 

alkoholowych w miejscach publicznych. (projekt 4) 

7. Stanowisko do uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami 

i zawarcia przez Gminę Santok porozumienia międzygminnego dotyczącego zasad 

współpracy przy opracowaniu „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Gorzowa Wielkopolskiego”. (projekt 5) 

8. Stanowisko do uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy Santok. (projekt 6) 

9. Stanowisko do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez 

gminę Santok prawa własności nieruchomości oznaczonej nr ewid. działki 240 

położonej w obrębie Czechów, gm. Santok. (projekt 7) 

10. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XX/102/08 Rady Gminy 

Santok z dnia 21.02.2008r. w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Janczewo. 

(projekt 8) 

11. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Santok na rok 

2021. (projekt 9) 

12. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Santok na lata 2021-2038. (projekt 10) 

13. Stanowisko do uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Gminy Santok 

dotyczącego wniosku o weryfikację i zmianę decyzji Lubuskiego Kuratora Oświaty 

dotyczącą braku zgody na przeniesienie Przedszkola Gminnego w Lipkach Wielkich 

do budynku Szkoły Podstawowej w Lipkach Wielkich. (projekt 11) 

14. Wolne wnioski i zapytania. 

15. Zakończenie posiedzenia. 
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Ad. 1  

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz o godz. 

13
07 

dokonał otwarcia posiedzenia wspólnej komisji witając wszystkich przybyłych. Komisja 

Budżetu i Gospodarki uczestniczyła w 7 osobowym składzie (nieobecna Radna Krystyna 

Podsiadło oraz Radna Magdalena Rzeczycka-Więckowska). Komisja ds. Społecznych i 

Oświatowych uczestniczyła w 7 osobowym składzie (nieobecna Radna Katarzyna Szafrańska 

oraz Radna Krystyn Podsiadło). Spoza Komisji udział wzięli: Wójt Gminy Paweł Pisarek,  Z-

ca Wójta Gminy Damian Kochmański, Sekretarz Krzysztof Karwatowicz, Skarbnik Andrzej 

Szymczak, Przewodnicząca Rady Renata Nowosad, Kierownik ROA Alicja Cierach, 

Kierownik RRG Bogumiła Popkowska, Kierownika OPS Anita Łukowiak, Dyrektor CKiR 

Sylwia Dobrzyńska, Z-ca Kierownika USC Paulina Brzytwa, Podinspektor ds. gospodarki 

komunalnej Agnieszka Szymczak, Główny Specjalista ds. Gospodarki Nieruchomościami 

Katarzyna Kokocińska 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz  

zaproponował siebie, jako osobę prowadzącą posiedzenie Komisji. 

Komisje w drodze głosowania wybrały Przewodniczącego Komisji ds. Społecznych  

i Oświatowych Zbigniewa Łukasiewicza  na osobę prowadzącą posiedzenie. 

Wyniki głosowania 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Mirosława Porańczyk - za 

4. Krystyna Rajczyk – za 

5. Renata Szostak – za  

6. Marian Tomkiewicz – za 

7. Tomasz Żarski – za.  

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Irena Furmańska – przeciw 

3. Justyna Haliczyn - za 

4. Irena Kucharska – za 

5. Ireneusz Kucner – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

 

Radna Magdalena Rzeczycka-Więckowska oraz Radna Krystyna Podsiadło dołączyły do 

posiedzenia Komisji (godz. 13.10) Od tego momentu Komisja ds. Społecznych  
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i Oświatowych uczestniczyła w 8 osobowym składzie, natomiast Komisja ds. Budżetu  

i Gospodarki w 9 osobowym pełnym składzie. 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Wyniki głosowania 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk - za 

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za  

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za.  

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Irena Furmańska – za 

3. Justyna Haliczyn - za 

4. Irena Kucharska – za 

5. Ireneusz Kucner – za 

6. Krystyna Podsiadło - za 

7. Renata Szostak – za 

8. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

9. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 3 

Stanowisko do uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o wysokości dochodów gospodarstwa domowego za 

okres 3 miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku. (projekt 1) 

 

Projekt uchwały omówiła Kierownik OPS Anita Łukowiak. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, kto będzie weryfikował dane podane we 

wnioskach skoro jest RODO. 

 

Kierownik OPS Anita Łukowiak udzieliła odpowiedzi, iż każdy pracownik podpisuje 

klauzulę o zachowaniu poufności.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały.. 

Wyniki głosowania 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 
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1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk - za 

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za  

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za.  

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Irena Furmańska – za 

3. Justyna Haliczyn - za 

4. Irena Kucharska – za 

5. Ireneusz Kucner – za 

6. Krystyna Podsiadło - za 

7. Renata Szostak – za 

8. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

9. Marian Tomkiewicz – za 

 

 

Ad. 4 

Stanowisko do uchwały w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu oraz określenia zasad 

zwrotu wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu. (projekt 2) 

 

Projekt uchwały omówiła Kierownik OPS Anita Łukowiak. 

 

Radna Irena Furmańska zwróciła się z pytaniem, jak faktycznie ma przebiegać pochówek 

takiej osoby. 

 

Kierownik OPS Anita Łukowiak oznajmiła, iż zakład pogrzebowy będzie wybierany na 

podstawie zapytania i rozeznania rynku.  

 

Radna Irena Furmańska zwróciła się z pytaniem, czy wybór zakładu pogrzebowego będzie 

opierany o prawo zamówień publicznych. 

 

Wójt poinformował, iż każde zamówienie opiera się o prawo zamówień publicznych.  

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z zapytaniem, co to są akcesoria pogrzebowe 

określone w uchwale. 

 

Wójt udzielił odpowiedzi, iż akcesoria będą zależały od wyznania osoby zmarłej i może to 

być np. krzyż. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały.. 

Wyniki głosowania 
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Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk - za 

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za  

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za.  

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Irena Furmańska – za 

3. Justyna Haliczyn - za 

4. Irena Kucharska – za 

5. Ireneusz Kucner – za 

6. Krystyna Podsiadło - za 

7. Renata Szostak – za 

8. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

9. Marian Tomkiewicz – za 

 

 

Ad. 5 

Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXVI/238/2020 Rady Gminy Santok 

z dnia 25 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania z Mariny Santok 

oraz przekazania Wójtowi Gminy Santok uprawnień w zakresie ustalenia cen i opłat za 

wypożyczanie sprzętu wodnego oraz wynajmu domków wypoczynkowych znajdujących się 

na terenie mariny.(projekt 3) 

 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor GOK Sylwia Dobrzyńska. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, dlaczego marina będzie zamykana już  

o 18. 

 

Dyrektor GOK Sylwia Dobrzyńska udzieliła odpowiedzi, iż bramka będzie otwarta, 

natomiast zamykana będzie brama główna.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały.. 

Wyniki głosowania: 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk - za 

5. Krystyna Rajczyk – za 
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6. Renata Szostak – za  

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Irena Furmańska – przeciw 

3. Justyna Haliczyn - za 

4. Irena Kucharska – za 

5. Ireneusz Kucner – za 

6. Krystyna Podsiadło - za 

7. Renata Szostak – za 

8. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

9. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 6 

Stanowisko do uchwały w sprawie odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych 

w miejscach publicznych. (projekt 4) 

 

Projekt uchwały omówiła Z-ca Kierownika USC Paulina Brzytwa. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, kto złożył wniosek, aby takie odstępstwo 

wprowadzić. Radna dodała, że jest przeciwna tej uchwale i  zawartym w niej odstępstwie  

 

Radna Irena Furmańska poprosiła o odczytanie opinii Komisji oraz zapytała,  kto ją 

podpisał 

 

Z-ca Kierownika USC Paulina Brzytwa odczytała opinię komisji i poinformowała, że ma 

ona podpisy 6 członków komisji.  

 

Radna Irena Furmańska zwróciła się do Wójta z pytaniem, jakie widzi pozytywy  

z przyjęcia takiej uchwały.  

 

Wójt oznajmił, iż należy spojrzeć na dwie kwestie, ponieważ jest różnica między pijaństwem 

i nadużywaniu alkoholu, a spożywaniem alkoholu. Na terenie mariny jest zakaz spożywania 

alkoholu, ponieważ jest to miejsce publiczne, jeżeli uchwała nie zostanie przyjęta to osoby 

korzystające z obiektu nawet na tarasie przy domku nie będą mogły spożywać alkoholu. 

Natomiast w obiekcie obowiązuje również regulamin i pomimo odstępstwa są w nim 

wskazane miejsca, w których nie można spożywać alkoholu np. przy wodzie.  

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem do Kierownika OPS Anity Łukowiak, 

czym kierowała się podpisując opinie jako członek Gminnej Komisji ds. Przeciwdziałania 

alkoholizmowi. 

 

Kierownik OPS Anita Łukowiak udzieliła odpowiedzi, iż podpisuje się pod wypowiedzią 

Wójta i również uważa, że nie chodzi o to, że pochwala picie alkoholu, natomiast w obiekcie 

rekreacyjnym ludzie powinni mieć taką możliwość. 
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Radna Magdalena Rzeczycka-Więckowska oznajmiła, iż marina będzie obiektem, który 

będzie wykorzystywany również do organizowania imprez i nie wprowadzając takiego 

odstępstwa zamknie się do tego drogę. 

 

Radny Ireneusz Kucner oznajmił, iż podziela stanowisko Radnej Magdaleny Rzeczyckiej-

Więckowskiej.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk - za 

5. Krystyna Rajczyk – przeciw 

6. Renata Szostak – za  

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Irena Furmańska – przeciw 

3. Justyna Haliczyn - za 

4. Irena Kucharska – za 

5. Ireneusz Kucner – za 

6. Krystyna Podsiadło - za 

7. Renata Szostak – za 

8. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

9. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 7 

Stanowisko do uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami 

i zawarcia przez Gminę Santok porozumienia międzygminnego dotyczącego zasad 

współpracy przy opracowaniu „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Miejskiego 

Obszaru Funkcjonalnego Gorzowa Wielkopolskiego”. (projekt 5) 

 

Projekt uchwały omówił Sekretarz. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, co oznacza, że uchwała ma na celu 

podnoszenie jakości życia mieszkańców. 

 

Sekretarz udzielił odpowiedzi, iż przedmiotem uchwały jest dokument, który ma godzić racje 

gospodarcze z kwestiami  zapewnienia sprawnego transportu, a także dbanie o jakość życia.  
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Radny Tadeusz Boczula wyraził zdanie, iż jest to bardzo ważna uchwała. Miejski Obszar  

Funkcjonalny funkcjonuje od kadencji Wójta Józefa Ludniewskiego i wiele dobrego dzięki 

temu w Gminie Santok się wydarzyło.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk - za 

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za  

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Irena Furmańska – za 

3. Justyna Haliczyn - za 

4. Irena Kucharska – za 

5. Ireneusz Kucner – za 

6. Krystyna Podsiadło - za 

7. Renata Szostak – za 

8. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

9. Marian Tomkiewicz – za 

 

 

Ad. 8 

Stanowisko do uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy Santok. (projekt 6) 

 

Uchwałę omówiła Podinspektor ds. gospodarki komunalnej Agnieszka Szymczak. 

 

Radna Irena Furmańska zwróciła się z następującymi pytaniami: 

-  dlaczego z uchwały usunięto definicje o posiadaniu centrum życia w gminie, 

- dlaczego  obniżono wysokości dochodu uprawniającego do zawarcia umowy najmu, 

- wyjaśnienie zapisu §6 ust. 5, kto ustala i ocenia kryteria, 

- wyjaśnienie zapisu §9, co to znaczy „właściwy referat”, 

- wyjaśnienie zapisu §10, są to kompetencje Wójta, 

 

Podinspektor ds. gospodarki komunalnej Agnieszka Szymczak udzieliła następujących 

odpowiedzi: 

- definicja określona jest w ustawie i nie ma potrzeby powtarzania jej, 

- wysokość dochodu określona w uchwale jest jedynie propozycją,  

- „właściwy referat” wynika ze struktury urzędu,  
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- zapisy w §10 są zawarte, aby uchwała była bardziej czytelna.  

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, czy lista osób oczekujących na lokal 

będzie zawierała imię i nazwisko. 

 

Podinspektor ds. gospodarki komunalnej Agnieszka Szymczak udzieliła odpowiedzi, że 

tak. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały.. 

Wyniki głosowania: 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk - za 

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za  

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Irena Furmańska – przeciw 

3. Justyna Haliczyn - za 

4. Irena Kucharska – za 

5. Ireneusz Kucner – za 

6. Krystyna Podsiadło - za 

7. Renata Szostak – za 

8. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

9. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 9 

Stanowisko do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez gminę 

Santok prawa własności nieruchomości oznaczonej nr ewid. działki 240 położonej  

w obrębie Czechów, gm. Santok. (projekt 7) 

 

Projekt uchwały omówiła Główny Specjalista ds. gospodarki nieruchomościami 

Katarzyna Kokocińska.  
 

Radna Magdalena Rzeczycka-Więckowska zwróciła się z pytaniem, co ma postać na 

przejętej nieruchomości.  

 

Główny Specjalista ds. gospodarki nieruchomościami Katarzyna Kokocińska udzieliła 

odpowiedzi, iż nie ma przed sobą projektu, ale pamięta, iż ma na tej działce powstać boisko 

do siatkówki plażowej, plac zabaw i ścieżki rekreacyjne.  
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Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, jaki jest termin  realizacji uchwały.  

 

Główny Specjalista ds. gospodarki nieruchomościami Katarzyna Kokocińska 

poinformowała, iż trwa procedura związana z wydawaniem warunków zabudowy na tę 

działkę, po podjęciu uchwały zostanie przygotowany oficjalny wniosek do KOWRu. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk - za 

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za  

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Irena Furmańska – za 

3. Justyna Haliczyn - za 

4. Irena Kucharska – za 

5. Ireneusz Kucner – za 

6. Krystyna Podsiadło - za 

7. Renata Szostak – za 

8. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

9. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 10 

Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XX/102/08 Rady Gminy Santok  

z dnia 21.02.2008r. w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Janczewo. (projekt 8) 

 

Projekt uchwały omówiła Główny Specjalista ds. gospodarki nieruchomościami 

Katarzyna Kokocińska.  

 

Radna Irena Furmańska zwróciła się z pytaniem, czy „przedłużenie” w rejestrze gruntów 

ma DR. 

 

Główny Specjalista ds. gospodarki nieruchomościami Katarzyna Kokocińska udzieliła 

odpowiedzi, że jest to droga gminna.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały.. 

Wyniki głosowania: 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 
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1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk - za 

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za  

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Irena Furmańska – za 

3. Justyna Haliczyn - za 

4. Irena Kucharska – za 

5. Ireneusz Kucner – za 

6. Krystyna Podsiadło - za 

7. Renata Szostak – za 

8. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

9. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 11 

Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Santok na rok 2021. 

(projekt 9) 

 

Projekt uchwały omówił Skarbnik. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Tadeusz Boczula, Radna Irena Furmańska. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały.. 

Wyniki głosowania: 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk - za 

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za  

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Irena Furmańska – za 
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3. Justyna Haliczyn - za 

4. Irena Kucharska – za 

5. Ireneusz Kucner – za 

6. Krystyna Podsiadło - za 

7. Renata Szostak – za 

8. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

9. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 12 

Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Santok 

na lata 2021-2038. (projekt 10) 

 

Projekt uchwały omówił Skarbnik. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Tadeusz Boczula, Radna Irena Furmańska, Kierownik OPS Anita Łukowiak. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk - za 

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za  

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Irena Furmańska – za 

3. Justyna Haliczyn - za 

4. Irena Kucharska – za 

5. Ireneusz Kucner – za 

6. Krystyna Podsiadło - za 

7. Renata Szostak – za 

8. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

9. Marian Tomkiewicz – za 

 

 

Ad. 13 

Stanowisko do uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Gminy Santok dotyczącego 

wniosku o weryfikację i zmianę decyzji Lubuskiego Kuratora Oświaty dotyczącą braku 
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zgody na przeniesienie Przedszkola Gminnego w Lipkach Wielkich do budynku Szkoły 

Podstawowej w Lipkach Wielkich. (projekt 11) 

 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz 

Kucner. 

 

Wójt poinformował, iż wystąpił do Kuratora Oświaty z wnioskiem o udostępnienie 

informacji publicznej dotyczącej ilości wpływających wniosków dotyczących likwidacji lub 

przekształcenia placówek oraz o informację o decyzjach jakie w tym zakresie Pani Kurator 

określała w postanowieniach. Z odpowiedzi wynika, iż ogólnie wpłynęły 23 wnioski z czego 

8 zostało zaopiniowanych negatywnie, w tym 7 wniosków dotyczących likwidacji i jeden 

dotyczący przekształcenia przedszkola w Lipkach Wielkich. Samych wniosków dotyczących 

przekształcenia wpłynęło 14 z czego 13 zostało rozpatrzonych pozytywnie. WSA w 

Warszawie wydał wyrok w analogicznej sprawie jednak dotyczącej nie przedszkola, a szkoły 

i nie przeniesienia, a likwidacji, który mówi, że Kurator Oświaty nie może podważać 

przesłanek ekonomicznych czy demograficznych w procedurze likwidacji szkoły, organ 

nadzoru pedagogicznego może odmówić pozytywnej opinii w sprawie likwidacji tylko jeśli 

decyzja jest sprzeczna z przepisami ustawy.  

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, jaki będzie dalszy przebieg sprawy. 

 

Wójt poinformował, iż napisał zażalenie do Ministra Edukacji i zgodnie z procedurą w 

pierwszej dekadzie maja powinno zostać wydane jego stanowisko.  

 

Radna Mirosława Porańczyk zwróciła się z pytaniem, czy ŚDS nie można przenieść do 

budynku po starej szkole w Lipkach Wielkich. 

 

Wójt oznajmił, iż odpowiada za racjonalne gospodarowanie budżetem gminy, dlatego nie 

zaadoptuje całego budynku na potrzeby ŚDS, przystosowanie takiego obiektu wymaga 

spełnienia szeregu wytycznych, co wiązałoby się z ogromnym kosztem.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały.. 

Wyniki głosowania: 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk - przeciw 

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – wstrzymany  

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – przeciw 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula - za 

2. Irena Furmańska – przeciw 

3. Justyna Haliczyn - za 



14 

 

4. Irena Kucharska – za 

5. Ireneusz Kucner – za 

6. Krystyna Podsiadło - za 

7. Renata Szostak – wstrzymany 

8. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - wstrzymany 

9. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 14 

Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z następującymi pytaniami: 

 co dzieje się w sprawie wniosków popegeerowskich, 

 czy odbyła się sesja w sprawie przystanków autobusowych. 

 

Wójt poinformował, iż do połowy maja ma być informacja o rozstrzygnięciu wniosków. 

 

Sekretarz poinformował, iż sesja w powiecie była zaplanowana na dzień dzisiejszy.  

 

Renata Szostak opuściła posiedzenie komisji (godz. 15.07). Od tego momentu Komisja ds. 

Społecznych i Oświatowych uczestniczyła w 7 osobowym składzie, natomiast Komisja ds. 

Budżetu i Gospodarki w 8 osobowym pełnym składzie. 

 

Radny Marian Tomkiewicz zwrócił się z następującymi pytaniami: 

 czy gmina może prowadzić jakieś prace remontowe na drodze powiatowej, 

 w jaki sposób kwalifikowane są drogi do równania. 

 

Wójt oznajmił, iż harmonogram napraw dróg jest umieszczony na stronie internetowej,  

a ustalają go pracownicy RRG oraz GZUK, który bezpośrednio nadzoruje te kwestie. 

Natomiast gmina nie może remontować drogi powiatowej, ponieważ nie jest to jej zadanie.  

 

Ad. 15 

Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, zamknął                    

o godzinie 15
10

 posiedzenie Komisji Budżetu i Gospodarki oraz Komisji ds. Społecznych 

 i Oświatowych.  

 

Protokolant         Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 

 

Joanna Krystosik                Ireneusz Kucner 

 

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych 

Zbigniew Łukasiewicz 

 


